
非实心插销硬度测试装置 插头测试 国标 NP-1

产品名称 非实心插销硬度测试装置 插头测试 国标 NP-1

公司名称 广州市荔湾区泓田橡塑五金机器厂

价格 100.00/普通

规格参数

公司地址 广州市荔湾区西朗村永安桥头东8号

联系电话 86-02081528201 13600466285

产品详情

非实心插销硬度测试装置 NP-1 Device for testing non-solid pins NP-1
本装置符合IEC：60884-1-2002图14、GB2099.1-2008图14、VDE0620标准要求，
用于检验插头非牢固插销硬度能否承受足够的压力。 钢棒：Φ4.8mm 负荷重量：100N Products
Information Product details:Model NP-1. The Compliance is checked by the test of clause 24 and, for pins which are
not solid, by the following test which is made after the test of clause 21. A force of 100 N is exerted on the pin, which is
supported as shown in IEC60884-1, figure 14, for 1 min in a direction perpendicular to the axis of the pin, by means of
a steel rod having a diameter of 4,8 mm, the axis of which is also perpendicular to the axis of the pin. During the
application of the force, the reduction of the dimension of the pin at the point where the force is applied shall not
exceed 0,15 mm. After removal of the rod, the dimensions of the pin shall not have changed by more than 0,06 mm in
any direction.
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